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Zápisnica  

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 30. 07. 2019 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí 

 

Zasadnutie OZ oficiálne otvorila o 18:10 zástupkyňa starostu Martina Dobrovodská z dôvodu 

neprítomnosti starostu, ktorý  bol ospravedlnený z dôvodu čerpania dovolenky. Pani M. Dobrovodská 

privítala prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal starosta  v zmysle Zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 

7.  

Upozornila prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový záznam. 

Oboznámila prítomných s programom OZ, ktorý bol zverejnený: 

 

                        1.  Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2.  Voľba návrhovej komisie 

3. Projektový dokument MŠ 

4. Súdny spor s GLOBE International LTD , s.r.o. 

5. Záver 

Pani Dobrovodská vyzvala prítomných či majú bod na  doplnenie programu. Program doplnil pán 

poslanec Viliam Páleník o bod rôzne.  

 

Upravený program bol nasledovný: 

 

                             1.   Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

      2.  Voľba návrhovej komisie 

3. Projektový dokument MŠ 

4. Súdny spor s GLOBE International LTD , s.r.o. 

5.   Rôzne  

6.  Záver 

 

  

 



 
Overovatelia:              RNDr. Viliam Páleník  PhD. ..................................................... 

 

                                   Ing. Marián Sollár...........................................................                      Strana 2 
    
 

 

 

Poslanci schválili doplnený a zmenený  program obecného zastupiteľstva jednohlasne.  

 

Bod 1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 

Za zapisovateľku bola určená  Miroslava Hladká  a za overovateľov zápisnice boli určení RNDr. 

Viliam Páleník PhD. A Ing. Marián Sollár 

 

Bod 2. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Andrej Klimo , Ing. Michal Šlachta a Ing. Patrik Vaško.  

Návrhová komisia bola jednohlasne schválená. 

 

UZNESENIE č.73/7/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie      

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Andrej Klimo , Ing. Michal Šlachta a Ing. Patrik 

Vaško.  

Za:   7    Proti: 0   Zdržal sa:  0  poslancov 

 

Bod 3. Projektový dokument Materská škola v Zálesí 

Pani M. Dobrovodská  informovala prítomných o výraznom navýšení projektu výstavby a dostavby 

kuchyne MŠ v Zálesí . Ide o rozšírenie o dve triedy   čo je 55 detí a dostavbu kuchyne.  Rozpočet 

z 18.7.2019 bol vo výške 690. tis. Eur . Posledný doručený rozpočet je vo výške takmer jedného 

milióna eur čo je pre obec neprijateľné.  Rozpočet bol prerokovaný vo finančnej komisii . 31.07.2019 

je posledný deň na podanie projektu MŠ k výzve z IROP. Pani Dobrovodská vyzvala prítomných 

poslancov aby sa k uvedenej informácii vyjadrili.  

Pán poslanec Páleník: podľa neho nastali manažérske chyby pri príprave , plánovaný projekt bol vo 

výške ½ mil. eur . Pýta sa prečo taký stav nastal ,  a kto ho zapríčinil . Nové rozpočtovanie by prinieslo  

nové opätovné výdavky na nový rozpočet minimálne vo výške 10. tis. Eur. Zo strany obce mala byť 

stanovená cena a tak mala projektová kancelária naceňovať. V projekte sú použité nadštandartné  

materiály. Proti cene 1.mil. má výhrady. Počas jeho volebného obdobia je pre neho dôležitejšia  

základná škola ako dostavba materskej  školy.  
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Pán poslanec Milko:  MŠ potrebuje najmä kuchyňu , otázka je či tento projekt vieme urobiť za menej 

fin.  ako 1 mil. eur. Navrhuje dať starostovi mandát na rokovanie o zníženie ceny. Navrhuje projekt 

podať a starostu požiadať o optimalizáciu ceny projektu.  

Pán poslanec Klimo  podporuje názor pána Milka a projekt podať.  

Pani Dobrovodská poprosila pána Brunu , ktorý projekt za obec pripravuje a podáva, či sa môže 

k danému vyjadriť. Pán Bruna vysvetlil, že je rozumnejšie projekt podať, vyjadrenie k nemu obec 

dostane najskôr v decembri 2019 . Projekty takejto veľkosti sa štandartne pripravujú jeden rok, 

projekt MŠ sa pripravoval jeden mesiac. Pán Bruna odpovedal na otázku pána Milka, výzvy z IROP 

ani podobného charakteru už nebudú. Je rozumnejšie projekt podať, vyjadrenie či obec uspela príde 

až koncom roka 2019. Odpovedá na otázku pána Milka,  či je možné od projektu odstúpiť bez sankcií 

?  , áno je to možné. Obecné zastupiteľstvo na základe vyššie uvedených stanovísk prijalo nasledujúce 

uznesenia: 

UZNESENIE č.74/7/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie      

Žiada starostu obce,  aby v termíne do 15.12. 2019 zoptimalizoval projekt materskej školy v obci 

Zálesie a to tak,  aby celkové náklady boli do 700.000 Eur vrátane DPH.  

Za:  6     Proti: 0   Zdržal sa:  1  

/ RNDr. Viliam Páleník/  poslancov 

a  

UZNESENIE č.75/7/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

1. schvaľuje 

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Materská 

škola Zálesie - rozšírenie kapacity a dostavba jedálne“ realizovaného v rámci výzvy na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok  na zvýšenie kapacít infraštruktúry 

materských škôl, kód výzvy IROP-PO2-SC221-2018-35, ktorého ciele sú     v súlade s platným 

územným plánom obce a platným programom rozvoja obce; 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu          vo 

výške 27 500,00 EUR; 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Zálesie. 

2. žiada Ing. Mariána Pergera, starostu obce 
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a) zabezpečiť vypracovanie predmetnej žiadosti o nenávratný finančný príspevok, 

b) vyčleniť finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného projektu z rozpočtu      na rok 

2020-2021. 

Za:   7    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

  

Bod 4. Súdny spor s GLOBE International LTD, s.r.o. 

Pani Dobrovodská v krátkosti  informovala prítomných o prehratom súdnom spore Obce so 

spoločnosťou GLOBE International LTD, s.r.o. K bodu sa vyjadril pán Milko, záujmy obce treba 

chrániť, v súdnom spore treba pokračovať dovolaním. OZ k bodu 4 prijalo uznesenie č.76/7/2019. 

 

UZNESENIE č.76/7/2019           

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie podanie dovolania proti rozsudku Krajského súdu v Bratislave, č.k. 

4Cob/189/2017-570 zo dňa 18.04.2019 v spojení s rozsudkom Okresného súdu Pezinok, č.k. 

33Cb/209/2010-370 zo dňa 19.06.2017. 

 

Za:   7    Proti: 0   Zdržal sa:   0  poslancov 

 

Bod 5. Rôzne  

Bod 5 bol navrhnutý pánom poslancom Viliamom Páleníkom.   

a) Žiada aby Obecný úrad reagoval na e-mailové  pripomienky a požiadavky primeranou 

spätnou väzbou, žiada starostu aby formálne naformuloval automatickú odpoveď, tak aby 

druhá strana vedela o prijatí jej pripomienky alebo požiadavky.  

b) Žiada aby kontajnery na Lesnej ulici boli premiestnené na rok Lesnej ulice a ulice „za 

humnami“ na nevyužívaný obecný pozemok.  

K bodu 5 písmeno a) sa vyjadril pán Milko. S komunikáciou s Obecným úradom nemá 

problém, myslí si ale, že nie všetky „problémy „ patria na riešenie na Obecné zastupiteľstvo , 

bolo by vhodnejšie si ich vyriešiť priamo s OÚ a pánom starostom. Ak treba, návrh uznesenia 

podporí.  

K bodu 5 písmeno a) sa vyjadril pán Klimo. S komunikáciou s obecným úradom nemá problém.  
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K bodu 5 písmeno a) sa vyjadrila pani Zuzana Čechová. Primeranú spätnú väzbu očakáva aj obecný 

úrad od poslancov, nakoľko konkrétne  práve pán poslanec Viliam Páleník nereagoval na jej e-

mailovú požiadavku.  Preto by mal byť  návrh uznesenia obojstranný. Pán V. Páleník nereagoval. 

K  bodu 5 bolo prijaté uznesenie č.77/7/2019: 

UZNESENIE č.77/7/2019           

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

a) Žiada starostu obce Zálesie aby, Obecný úrad bezodkladne potvrdzoval prijatie každého e-

mailového podnetu  alebo požiadavky primeranou spätnou správou. 

b) Odporúča aby boli kontajnery na separovaný zber bezodkladne premiestnené z konca Lesnej 

ulice na roh Lesná ulica a ulice „za humnami“ 

Zdôvodnenie: zlepšenie komunikácie Obecného úradu a umiestnenie kontajnerov na 

nepoužívaný obecný pozemok.  

Bod.16. Záver  

Na Záver sa pani M. Dobrovodská poďakovala všetkým za účasť a ukončila 7. zasadnutie OZ o 19:00 

hod. Zasadnutie bolo zaznamenané na diktafón a nahrávka je k dispozícii na obecnom úrade. 

Materiály k jednotlivým bodom tvoria prílohu zápisnice. 
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                        Ing. Marián Sollár                 .................................. 

 

 

 

V Zálesí, 30.07.2019       Ing. Marián Perger 

           starosta obce 

 

 

 

Zapísala: Miroslava Hladká   

 


